
Samråd Ny mötesstation i Knäred, Markarydsbanan 
Synpunkter från Naturskyddsföreningen i Södra Halland  
 
Föreningen ser naturligtvis mycket positivt på planerna att åter köra igång persontrafik på 
Markarydsbanan. 
Järnvägstrafik är ett väl miljöanpassat trafikslag. 
 
I samrådsunderlaget tar man på ett utmärkt sätt upp många av de problem som kan uppstå och som 
man måste ge akt på. 
Anläggningen kommer till viss del att byggas inom strandskyddat område. Risker finns att yt- och 
grundvattensförekomster kan påverkas av ett oväntat utsläpp under bygg- eller driftsskede, och det 
är, som påpekas, mycket viktigt att vidta skyddsåtgärder mot detta. 
 
Inom utredningsområdet växer en gammal bok vid det gamla stationshuset i Knäred. Den bör 
skyddas.  
Inom utredningsområdet finns också en enkelsidig allé med nio träd. Då alléer utgör viktiga 
restbiotoper och har betydelse som tillflyktsorter, spridningskorridorer och ledlinjer för olika växt- 
och djurarter är det viktigt att allén inte skadas, varken under byggnadsarbetet eller på sikt. 
 
Många viktiga saker påpekas i Trafikverkets underlag, men som alltid gäller det att ställa tydliga 
krav på den entreprenör man anlitar, så att intentionerna i samrådsunderlaget uppfylls! 


